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Abstract (en)
A rowing apparatus can be mounted on a surfboard (1) and detachably fastened to it by means of a central tube (3) running in the longitudinal
direction. The supporting feet (6), the feet support (5) and the fastenings for the seat (11) and the rowing extension arms (8) in the form of transverse
tubes can be attached to this central tube (3) by means of retaining bushes (12') pushed onto the central tube (3). Furthermore, various fastening
means for the rowing apparatus are provided in the area of the centreboard recess. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Rudergerät ist auf ein Segelbrett (1) (Surfbrett) aufsetzbar und hieran mit Hilfe eines in Längsrichtung verlaufenden Zentralrohres (3)
lösbar zu befestigen. An diesem Zentralrohr (3) sind die Auflagerfüsse (6), die Fussstütze (5) und die Befestigungen des Sitzes (11) und der
Ruderauslegerarme (8) in Form von Querrohren mittels auf das Zentralrohr (3) aufgeschobener Haltebuchsen (12') anbringbar. Ferner sind
verschiedene Befestigungsmöglichkeiten des Rudergerätes im Bereich der Schwertausnehmungvorgesehen.
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